

STYRELSEMÖTE 2021-04-26

Närvarande: Rikard Berglund, Anna Lindqvist, Gustav Lindberg, Robin Glöggler, Mattias Hansson, Peter Lexander, Jonas Liw, Lillemor Eriksson

- 1) FÖREGÅENDE PROTOKOLL Kvarstår att göra:
 - * Rikard och Peter – gräva till matchuret
 - * Gustav fortsätter kolla de 11 000 kr från försäkringsbolaget samt kvitton på 50 000 kr till kommunen rörande uppbyggnaden av skidstugan.
 - * Gustav pratar med Kalle rörande grinden vid Ovensjövägen - att sätta dit karbinhake istället för hänglåset.
 - * Göran köpa in högtryckstvätt för ca 3000 kr
 - * Finansiering 11-manna målen - Robin kolla vad som gäller bidragsansökningar till Göranssonska fonderna – kan man göra flera utan att de påverkar varandra?
 - * Ansökan kompensationsstöd – datum framflyttade. Anna har koll på detta och har fått underlag av Lillemor
- 2) EKONOMIN – Ser fortfarande klen ut. Slår kanske fel då vi använt fjolåret som mall för årets budget, Har missat att skicka ut medlemsavgifterna. Lillemor kollar på detta med Anna. Lillemor kollar på att starta upp en insamling via Laget, se och FB för att försöka stötta upp ekonomin via frivilliga gåvor. Skidornas minus kommer att vägas upp då fakturor nu är utskickade för ungdomskannan.
- 3) SKIDORNA – Har tagit in offert för att försöka få till en skicross/mountainbike-bana och söka bidrag hos Göranssonska fonerna eller Allmänna arvsfonden.
Har diskuterat med Storvik om att köra Ovensjö Triathlon den 6:e augusti beroende på Covid19-situationen.
- 4) FOTBOLLEN – Har haft ytterligare ett sektionmöte med bra uppslutning av de flesta lagen.
P07 och F07 har fått nya bollar och tränar nu på Sportvallen.
Kommer att vara 2 grupper Fotbollslek denna säsong. Emmeli och Helena ska göra ett utskick och sätta upp lappar för att försöka locka in flera barn till fotbollen.
Damlaget har börjat träna men kommer inte att spela några matcher i år. Har ev. en ny tränare på väg in. Jonas jobbar på detta.
Blir fotografering av alla lag den 27/5.
Har beslutat att ha 1 webansvarig/lag för att få till levande lagsidor.
Alla planer är uppkritade.
Städdagen den 18/4 blev riktigt lyckad med nästan 50 personer som krattade, skrapade, målade, städade, lade tak, byggde mål och åt grillad korv till lunch i det fantastiska vädret som vi hade turen att få! Återstår dock lite jobb med att köra allt skräp som rensades ut till återvinningen. Vi måste hjälpas åt med detta.
Göran har lovat att plocka planerna och sätta på åbevattningen – Robin kollar med honom så att det blir gjort.
Sektionen tog beslut om att stänga av 11-manna planen då det blev snöoväder torsdagen den 22/4. Trots detta var det ett lag som gick dit och tränade vilket INTE är okej! Är planen avstängd gäller det ALLA tills annat meddelats från sektionsordföranden.
Precis som alla tidigare år gäller även att ALLA lag tar bort målen från planen efter träning.
- 5) HERRLAGET – Började träna på Sportvallen förra veckan men blev bara 1 träning där pga snöovädret men denna vecka är de tillbaka.
Rusten i källaren är nu klar.
Som det ser ut idag kommer seriestarten att flyttas fram med färre matcher som konsekvens av Covid19.
Föreslås köra livesända matcher mot betalning och tar detta med sig.
Frikort till alla styrelsemedlemmar gällande alla herrlagsmatcher 2021 finns för avhämtning på kansliet.
- 6) KANSLI/FASTIGHET Lillemor jobbar fortsatt hemifrån.
Sten har flaggat för att toaletten i hemmalagets omkl.rum i fristående längan är trasig och vill köpa in en ny. Mötet bifaller den önskan och Robin kontaktar Sten om att ordna en ny till en kostnad av ca 1500-2000 kr.
Robin har blivit kontaktad av Anders Eriksson SIF om KSK ville ta emot möbler som de ska kassera och han har tackat ja. 2 ledare från herrlaget hämtar dem till veckan och kan förhoppningsvis ta lite skräp till återvinningen på återresan.
Lillemor undrar över avtackning av Maggie Hedlund som avsåg sig revisoruppdraget i år och mötet beslutar att Lillemor ordnar något till henne.

- 7) SPORThALLEN/SPORTVALLEN – Har inte fått något svar på bidragsansökan för rusten av fristående längan. Stensätra IF har kontaktat Lillemor om att få hyra träningstider på Sportvallen. Mötet beslutar att det är OK till kostnaden 100 kr/h för ungdomslag och 300 kr/h för seniorlag med förbehållet att våra egna lag går före om det blir match/träningsändringar för dem.
- 8) COVID 19 – Alla restriktioner gäller fortfarande. Vi spelar inte matcher och hyr inte ut Sporthall eller Skidstuga. Nytt beslut väntas komma 10/5.
- 9) Nästa möte bestämt till 210524. Lillemor skickar ut kallelse med Teams-länk.
- 10) Mötet avslutades.

Vid protokollet: Lillemor Eriksson